
Σελ. 213

ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 64
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά: 64ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 28.02.2011
Τόπος: Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ.Δημητρίου, Αγ.Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

3. ΒΟΚΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ

4. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

5. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

6. ΑΝΕΜΟΔΟΥΡΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ

Παρευρέθη το μέλος κος Καππάτος Βασίλης (SDL solar) και ο κος Ψωμάς.

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β.      Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Κατανομή-στόχοι-FiT(επόμενα βήματα)

2ο Θέμα: Ολοκλήρωση site

Γ. Νέα θέματα

1οΘέμα: Αποτελέσματα συνάντησης με τη ΡΑΕ

2ο Θέμα: Θέματα συνάντησης και προετοιμασία για συνάντηση με

ΔΕΗ και ΥΠΕΚΑ

3ο Θέμα: Διαμαρτυρία από ΄Ανδρο

4ο Θέμα: Αντιμετώπιση καταγγελιών προς μέλη για μη τήρηση του
κώδικα δεοντολογίας
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5ο Θέμα: Πρόταση διοργανωτών έκθεσης “NRG 2011” για συμμετοχή
του ΣΕΦ

2. Ενημέρωση για τα πρόσφατα γεγονότα

 Ο κος Ψωμάς ενημέρωσε για την επιτροπή του Υπουργείου, στην οποία
συμμετείχε ως αναπληρωματικό μέλος (τακτικό μέλος ο κ. Σ. Καπέλλος ο
οποίος δεν μπόρεσε να συμμετάσχει λόγω της συνάντησης με τη ΡΑΕ την
ίδια μέρα και ώρα) με αντικείμενο την εναρμόνιση στο ελληνικό δίκαιο
της κοινοτικής οδηγίας 2009/28/ΕΚ που αφορά τις ΑΠΕ.  Τα
σημαντικότερα θέματα που θα πρέπει να μπουν στην ελληνική νομοθεσία
για τις ΑΠΕ και αφορούν το κλάδο μας είναι  η υποχρεωτική εκπαίδευση
εγκαταστατών και τα κορεσμένα δίκτυα.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης
αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.379/24.02.2011 Επιστολή από το γραφείο της Υπουργού ΠΕΚΑ,
σχετικά με το Δελτίο Τύπου του ΣΕΦ στις 07.02.2011.

2. Αρ.Πρ.380/28.02.2011 Αίτηση εγγραφής από την εταιρία «ΕNVIRON
Εμπορική ΑΕ»

3. Αρ.Πρ.381/28.02.2011 Επιστολή από την εταιρία Καλογρίδης Δ. & ΣΙΑ
ΟΕ με θέμα «Καταγγελία για τη διαδικασία υποδοχής αίτησης από τη
ΔΕΗ για επένδυση σε φωτοβολταϊκή μονάδα στην ΄Ανδρο».

4. Αρ.Πρ.382/28.02.2011 Επιστολή από την εταιρία μέλος μας Centrosolar
και το κο Κιλίμη με θέμα « Η ΔΕΗ σταμάτησε να δέχεται αιτήσεις για τα
οικιακά στα διασυνδεδεμένα νησιά», το θέμα το έχουμε υπόψη και
συζητήθηκε και στη συνάντηση με τη ΡΑΕ που έγινε στις 24.02.2011 και
θα συζητηθεί και στη συνάντηση με τη ΔΕΗ στις 04.03.2011.

5. Αρ.Πρ.383/28.02.2011 Επιστολή από την εταιρία Printall –
συμπληρωματική  προσφορά για επιπλέον εργασίες πάνω στο site του
συνδέσμου μας.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.451/17.02.2011 Επιστολή προς όλα τα μέλη από το πρόεδρο κο Α.
Ζαχαρίου

2. Αρ.Πρ.453/17.02.2011 Επιστολή προς το πρόεδρο της ΡΑΕ κο Βασιλάκο
με θέμα «Συνάντηση με το προεδρείο του Συνδέσμου Εταιριών
Φωτοβολταϊκών»

3. Αρ.Πρ.454/17.02.2011 Επιστολή προς το πρόεδρο του ΔΕΣΜΗΕ κο
Παπαδόπουλο με θέμα «Συνάντηση με το προεδρείο του Συνδέσμου
Εταιριών Φωτοβολταϊκών»
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4. Αρ.Πρ.455/17.02.2011 Επιστολή προς το Γενικό Διευθυντή Διανομής
Δικτύων ΔΕΗ κο Αραβαντινό με θέμα «Συνάντηση με το προεδρείο του
Συνδέσμου Εταιριών Φωτοβολταϊκών»

5. Αρ.Πρ456/17.02.2011 Επιστολή στην Υπουργό ΠΕΚΑ κα Μπιρμπίλη με
θέμα «Ζητήματα νομιμότητας και διαφάνειας που αφορούν τον
διαχειριστή δικτύου»

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 28.02.2011 είναι 58.591,44 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 2.046 € στο νομικό μας
σύμβουλο κο Ταβουλάρη, ποσό το οποίο εγκρίθηκε ομόφωνα από το
ΔΣ.
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0€  .
δ. Εισπράξεις  από το προηγούμενο Δ.Σ.14.02.11 : 2.667,00 €
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές  0 €
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Κατανομή-στόχοι-FiT(επόμενα βήματα)

Η ομάδα εργασίας (Σ. Μίτμαν, Σ. Καπέλλος, Σ. Ψωμάς) προχωράει την
επεξεργασία / δημιουργία του business plan το οποίο θα παρουσιαστεί σε
επόμενο ΔΣ

2ο Θέμα: Ολοκλήρωση site

Το νέο  δυναμικό site του συνδέσμου μας είναι έτοιμο και τη Τετάρτη
2.3.2011 θα βγει στον «αέρα». Ο κ. Σ. Καπέλλος θα στείλει την σχετική
ενημερωτική ανακοίνωση προς τα μέλη. Επιπλέον ο κ. Σ. Ψωμάς θα
ετοιμάσει Δελτίο Τύπου που αποφασίστηκε να σταλεί αφού πρώτα
περάσουν κάποιες ημέρες δοκιμαστικής λειτουργίας του site.

Γ. Νέα θέματα

1οΘέμα: Αποτελέσματα συνάντησης με τη ΡΑΕ

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη συνάντηση που έγινε με τη ΡΑΕ και
συγκεκριμένα με τους κ. κ. Βασιλάκο και Ραχιώτη (Πρόεδρο κι
Αντιπρόεδρο ΡΑΕ). Από τη μεριά του ΣΕΦ συμμετείχαν ακόμα οι κ. κ.
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Σ.Καπέλλος και Π. Σαρρής. ΄Ηταν μία ουσιαστική συνάντηση, σε πολύ
καλό κλίμα, που διήρκησε δύο ώρες και συζητήθηκαν τα ακόλουθα θέματα:

1. Κορεσμός δικτύων
Για το κορεσμό των δικτύων έχουν γίνει συζητήσεις με τη ΔΕΗ και το
υπουργείο και περιμένουν την γραπτή τεκμηριωμένη θέση της ΔΕΗ αρχές
Μαρτίου, σχετικά με τη μεθοδολογία διαπίστωσης του κορεσμού. Ο κος
Σαρρής για το θέμα αυτό συμπλήρωσε ότι δηλώσαμε προς τη ΡΑΕ ότι ο
ΣΕΦ έχει άποψη για το θέμα με βάση την εμπειρία των μελών του. Η ΡΑΕ
δεσμεύτηκε να εμπλέξει τον ΣΕΦ στις συζητήσεις με τη ΔΕΗ για το
κορεσμό των δικτύων. Ο κος Καπέλλος  επιβεβαίωσε ότι θα μας καλέσουν
να συμμετέχουμε στη συνάντηση με τη ΔΕΗ για το συγκεκριμένο θέμα των
δικτύων.

2. Ο θεσμικός ρόλος της ΡΑΕ σε σχέση με την αντιμετώπιση των Φ/Β από
τη ΔΕΗ
Ως προς το θέμα διαφάνειας, ο κος Ζαχαρίου είπε, ότι η ΡΑΕ μας
προέτρεψε να επικοινωνήσουμε με το ΥΠΕΚΑ για την έκδοση
ερμηνευτικής εγκυκλίου που να καθορίζει θέματα τέτοιου τύπου. Ο κος
Σαρρής συμπλήρωσε ότι ειδικά για θέματα εφαρμογής του νόμου από τη
ΔΕΗ που δε χρίζουν διευκρινίσεων (π.χ. διαφάνεια και ανάρτηση στοιχείων
στο διαδίκτυο, προθεσμίες για έκδοση όρων σύνδεσης κλπ) η ΡΑΕ ζήτησε
την αποστολή από το ΣΕΦ επιστολής, ώστε να μπορέσει να ασκήσει τον
θεσμικό της ρόλο. Συζητήθηκε και συμφωνήθηκε ο κος Ψωμάς να
ετοιμάσει επιστολή προς τη ΡΑΕ προκειμένου να επέμβει σε θέματα που
έχουν να κάνουν με την εφαρμογή του νόμου.

3. Διασυνδεδεμένα νησιά, όρια ισχύος και οικιακά
Συζητήθηκε το θέμα που δημιουργεί η ΔΕΗ στα διασυνδεδεμένα νησιά και
δε δέχεται αιτήσεις για οικιακά συστήματα, επικαλούμενη την κάλυψη του
ορίου ισχύος από αιτήσεις για Φ/Β πάρκα. Η ΡΑΕ δε γνώριζε το θέμα και
δεσμεύτηκε να κάνει σχετική παρέμβαση.

4.Νέες άδειες
Ο κ.Σ.Καπέλλος έθεσε το θέμα των νέων αδειών, ποια θα είναι η διαδικασία
πώς θα μοιράζονται στο δίκτυο και σε πόσο χρόνο αναμένεται να τις ελέγχει
η ΡΑΕ. Η ΡΑΕ μας ενημέρωσε ότι ετοιμάζεται νέος κανονισμός
αξιολόγησης αδειών και θα ζητηθεί η άποψή μας.   Επίσης, αναφέρθηκε ότι
παλιές Άδειες Παραγωγής που δεν προχωρούν θα ανακαλούνται κατά τη
λήξη τους για την απελευθέρωση της ισχύος που δε χρησιμοποιείται. Ο νέος
κανονισμός θα προβλέπει πιο γρήγορη διαδικασία και η απαξίωση της
άδειας θα εξαλείψει φαινόμενα κερδοσκοπίας από αγοραπωλησίες αδειών

5.Ανταγωνισμός τεχνολογιών στο δίκτυο
Είναι ένα θέμα που δεν έχει προκύψει ακόμη στην πράξη αλλά σίγουρα θα
το συναντήσουμε στο μέλλον λόγω του σταδιακού κορεσμού των δικτύων.
Ο κος Ζαχαρίου είπε ότι μας ζήτησαν ιδέες/προτάσεις για την αντιμετώπιση
του προβλήματος στο μέλλον.  Ο κος Σαρρής για το συγκεκριμένο θέμα
τόνισε ότι επιβάλλεται να καταγράψουμε  / διαμορφώσουμε άποψη, διότι το
θέμα αυτό είναι ιδιαίτερα σοβαρό και αγγίζει το θέμα του κορεσμού



Σελ. 217

δικτύων.   Για το θέμα αυτό επίσης ο κος Σαρρής , λόγω και της τεχνικής
μελέτης για τα κορεσμένα δίκτυα την οποία μελετούν με το κο Βόκα,
ζήτησε από το Δ.Σ. να εγκρίνει ένα ποσό το οποίο θα μπορούσαμε να
διαθέσουμε προκειμένου να έχουμε μία μελέτη/πρόταση από κάποιο φορέα
με σχετική τεχνογνωσία και εμπειρία και την οποία θα μπορούσαμε να
χρησιμοποιήσουμε ανά πάσα στιγμή.   Σχετικά με αυτό εγκρίθηκε ποσό που
δεν θα ξεπερνά τις 15.000 €.

6.Τέλος ΑΠΕ, ΔΕΣΜΗΕ
Συζητήθηκαν τα προβλήματα που αντιμετωπίζει ο ΔΕΣΜΗΕ σχετικά με την
εξασφάλιση των πόρων (ανθρωπίνων και οικονομικών) για την εύρυθμη
λειτουργία του.

2ο Θέμα: Θέματα συνάντησης και προετοιμασία για συνάντηση με
ΔΕΗ και ΥΠΕΚΑ

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για τις συναντήσεις που προγραμματίστηκαν
και συγκεκριμένα τη Παρασκευή 4.3.2011 θα γίνει συνάντηση με τον
Γενικό Διευθυντή Διανομής δικτύων της ΔΕΗ κο Αραβαντινό. Παρόντες
από το Δ.Σ. θα είναι οι κ. κ. Ζαχαρίου, Καπέλλος και Σαρρής.  Επίσης
προγραμματίστηκε για τις 14.3.2011, αλλά θα επιβεβαιωθεί τις επόμενες
ημέρες,  συνάντηση με το Υπουργείο ΠΕΚΑ παρόντες από το Σύνδεσμο θα
είναι οι κ. κ. Ζαχαρίου, Βόκας, Μίτμαν και Ψωμάς.

3ο Θέμα: Διαμαρτυρία από ΄Ανδρο

Συζητήθηκε η καταγγελία εταιρίας – μη μέλους - για τη διαδικασία
υποδοχής αιτήσεων από τη ΔΕΗ στα διασυνδεδεμένα νησιά.  Είναι θέμα
γνωστό σε μας και το οποίο συζητάμε στις συναντήσεις μας με τους φορείς
(ΡΑΕ, ΔΕΗ, Υπουργείο).

4ο Θέμα: Αντιμετώπιση καταγγελιών προς μέλη για μη τήρηση του
κώδικα δεοντολογίας

Ο κος Σαρρής, σχετικά, ανέφερε ότι η αντιμετώπιση των καταγγελιών
γίνεται και θα πρέπει να γίνεται με βάση το κώδικα δεοντολογίας. Η
επιτροπή (το πειθαρχικό) που θα εκλεγεί στις επόμενες εκλογές του ΣΕΦ θα
πρέπει ίσως να συντάξει ένα νέο ανανεωμένο κώδικα δεοντολογίας. ΄Ολοι
συμφώνησαν να επικαιροποιηθεί ο κώδικας δεοντολογίας το συντομότερο
δυνατόν.

5ο Θέμα: Πρόταση διοργανωτών έκθεσης “NRG 2011” για συμμετοχή
του ΣΕΦ

Ομόφωνα αποφασίσθηκε ότι για φέτος δε θα συμμετέχει ο ΣΕΦ σε άλλη
έκθεση εκτός των δύο που συμμετέχει ήδη.
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6ο Θέμα: Αίτηση εγγραφής νέου μέλους

Συζητήθηκε και πήρε θετική γνωμοδότηση η αίτηση εγγραφής της εταιρίας
Environ Εμπορική ΑΕ και θα σταλεί στη Γ.Σ. προς έγκριση.

3. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδριάση του Δ.Σ. αποφασίστηκε κατ’αρχάς να γίνει τη
Τρίτη 15 Μαρτίου 2011 και ώρα 17:30, στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης
224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ.Δημήτριος, στον 2ο όροφο. Μετά από πρόταση του
κ.Σ.Καπέλλου και ομόφωνη απόφαση του ΔΣ θα εξετασθεί η δυνατότητα
πραγματοποίησης του ΔΣ στη Θεσσαλονίκη (με έξοδα των συμμετεχόντων) αν
διαπιστωθεί αρκετό ενδιαφέρον από μέλη στην περιοχή. Το θέμα θα διερευνήσει
ο προτείνων. Ο χώρος (σε κάποια αίθουσα ξενοδοχείου που θα κλειστεί από τον
ΣΕΦ) και ο χρόνος του ΔΣ, εφόσον υπάρξει ενδιαφέρον συμμετοχής από τα μέλη
της Β.Ελλάδος, αλλά και όποιου άλλου μέλους επιθυμεί, θα ανακοινωθεί το
γρηγορότερο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν
Πρακτικό.

Αθήνα, 28.02.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Καπέλλος  Σωτήρης

Ο Γραμματέας Βόκας Γιώργος

Ο Ταμίας Μίτμαν  Στέφανος

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Ανεμοδουράς Γιώργος

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Σαρρής Παναγιώτης


